
1  
  

Ognisko Pracy Pozaszkolnej „Żoliborz” 

 
 

  

  

  

  

  

 

  

Ognisko opis  

Ognisko to miejsce edukacyjne dla dzieci i młodzieży. 

Ognisko mieści się przy ulicy Księdza Jerzego 

Popiełuszki 13.  

 

 

    

Co możesz robić w Ognisku:  

• rozwijać własne zainteresowania i uzdolnienia  

• uczyć się śpiewać, tańczyć i grać na 

instrumentach 

• korzystać z zajęć plastycznych, teatralnych i 

sportowych 

• korzystać z zajęć językowych, matematycznych i 

technicznych 

• wziąć udział w wydarzeniach 

• zostać wolontariuszem 
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Adres Ogniska   

 

Ulica Księdza Jerzego Popiełuszki 13 

01-595 Warszawa  

  

  

Wskazówki dojazdu  

Najbliższy przystanek tramwajowy: Księdza Jerzego 

Popiełuszki 

Najbliższy przystanek autobusowy: Księdza Jerzego 

Popiełuszki 

Najbliższa stacja metra: Marymont 

  

    

Kontakt  tel. 22 839 42 41  

   tel. 506 297 924 

  

mail: oppzol@eduwarszawa.pl   

  

Kontakt do Ogniska  

Link do kontaktu do Ogniska   

 

  

https://oppzoliborz.waw.pl/kontakt
https://bpzoliborz.pl/bpzoliborz/index.php/kontakt/
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Godziny pracy administracji od poniedziałku do 

piątku: 8.00-16.00   

  

 

 

Z Dyrektorem Ogniska możesz spotkać się w środy  

między godziną 14.00 a 15.00.  

Aby umówić się na spotkanie, skontaktuj się  z 

pracownikiem administracji, telefonicznie 22 839 42 41  

lub pisząc na oppzol@eduwarszawa.pl 

  

 

Więcej informacji dla osób  z 

niepełnosprawnościami:  

Link do deklaracji dostępności  

  

Symbole: http://www.arasaac.org/ udostępnione na licencji CC 

(BY-NC-SA) 

  

„© European Easy-to-Read Logo: Inclusion Europe. Więcej 

informacji na https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/”. 
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